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TcJu ΓΙΩΡΓΟΥ ΚΑΡΕΛΙΛ 
■ fl c τη φράση ·8εν 
ιΰ/n έχω ανάγκη να 
BVI επιβεβαιώσω την 

εξουσία μου κάνοντας 
ανασχηματισμούς· ο 
πρωθυπουργός Κώστας 
Σημίτης σπέρριψε, 
τουλάχιστον για το ορατό 
χρονικό διάστημα των 
επόμενων μηνών, πς 
παντός είδους προτάσεις 
που δέχεται να προβεί σε 
αλλαγές στην κυβέρνηση.

ΣΗΜΙΤΗΣ στη συνάντησή του με 10 βουλευτές: Οι υπουργοί δεν είναι τραπουλόχαρτα

Απέκλειοε αναοχημαιιομό, 
tou κατήγγειλαν διαφθορά

Μια τέτοια πρόταση τον έκα
νε χθες ο βουλευτής Π. Τσερτι- 
κίδης. ο οποίος τον συνάντησε 
μαζί με άλλους εννέα συναδέλ- 
φους του. Και ο πρωθυπουργός 
βρήκε την ευκαιρία να ξεκαθα
ρίσει πιός βλέπει το θέμα αυτό, 
αλλά και πιός πιστεύει ότι η κυ
βέρνηση μπορεί να ξεπεράσει 
τα προβλήματα της, ώστε να 
μην κινδυνεύσει το ΠΑΣΟΚ 
στις επόμενες εκλογές. «Επειδή 
ακούω και διαβάζω ότι πρέπει 
να ανακατεύουμε την τράπου
λα. σας λέω ότι οι υπουργοί δεν 
είναι τραπουλόχαρτα·, είπε χα
ρακτηριστικά. Πάντως, την ίδια 
στιγμή ο ιπενός συνεργάτης 
του, γραμματέας του υπουργι
κού ιπιμβουλίου Σ. Κοσμίδης 
δήλωνε (στην ηλεκτρονική άΓ- 
λίδει του «Φλχις») ότι ένας ανα
σχηματισμός λύνει πρόβλημα 
«μόνο αν έχει δομικά χαρακτη- 
ριιττικά και δεν εξαντλείται σε 
εναλλαγές προσιόπων».

πολύει εσχάτως εναντίον της 
κυβέρνησης και συγκεκριμέ
νων υπουργών, επισημαίνσντας 
ότι «τα λέει επειδή βρέθηκε έ
ξω από την κυβέρνηση». Ο κ. 
Σημίτης απέφυγε οποιαδήπστε 
αναφορά σ’ αυτό το θέμα.

Στη συνάντηση εθίγη το θέμα 
του «κόμματος Λβραμόπσυ- 
λσυ· και ο κ. Σημίτης επανέλα
βε ότι αυτό «είναι θέμα της συ
ντηρητικής παράταξης». Μετα-

φέρσντας αυτό το κλίμα οι Π. 
Σγουρίδης και X. Μαγκούφης 
δήλωσαν αμέσως μετά ότι κανέ
να κόμμα δεν μπορεί να απει
λήσει το ΠΑΣΟΚ, αν φέρει σε 
πέρας το έργο που έχει αναλά- 
βει. Στη συνάντηση ήταν επίσης 
οι βουλευτές Μαρία θωμά και 
Β. Τσιλίκας.

Μόλις ολοκληρώθηκε η συ
νάντηση, το γραφείο Τύπου του 
πρωθυπουργού έδωσε στη δη

μοσιότητα τα εξής σημεία απ’ ό
σα είπε ο κ. Σημίτης στους βου
λευτές: . , ... ; ,

«Να κόψουμι .
Βρόμα» ' ,’Λ

«Στόχος του εκσυγχρονιστι
κού μας εγχειρήματος δεν εί
ναι η διατήρηση του σημερινού 
οικονομικού, κοινωνικού και 
πολιτικού περιβάλλοντος, αλ

λά η προώθηση μιας σειράς αλ
λαγών και τομών σε όλα τα ε
πίπεδα: πολιτικό, οικονομικό 
και κοινωνικό.

Η αντιμετώπιση των νέων 
προκλήσεων και αναγκοίν δεν 
μπορεί να πραγματοποιηθεί με 
παραδοσιακά εργαλεία, ούτε 
με παρωχημένες αντιλήψεις 
και πρακτικές. Επομένως ο εκ
συγχρονισμός πρέπει να βαθύ
νει και να αγκαλιάσει όλες τις

πτυχές που καθορίζουν τη ζωή 
μας. Για να πετύχουμε τους με
γάλους στόχους μας και να α· 
νταποκριθούμε στις προκλή
σεις της νέας εποχής, είναι α
νάγκη να επιταχύνουμε τον πο
λιτικό βηματισμό μας. Χρειά
ζεται να κόψουμε δρόμο, προ- 
κειμένου να κερδίσουμε το 
στοίχημα της ισχυρής Ελλάδας, 
αισιόδοξης, μιας Ελλάδας α 
νοικτών οριζόντων».

«Χωρίς Πάβωμα 
βεν γίνεται»...

Οι βουλευτές εξέφρασαν πα- 
ρτίπσνα στον πρωθυπουργό για 
κακή ιπ'μπεριφορά των υπουρ
γών και των γενικών γραμματέ
ων των υπουργείων απέναντι 
τους. Και μίλησαν με έμφαση 
για τα πολλά κρούσματα δια- 
φθοράς που παρατηρούνται στη 
δημόσια διοίκηση («χωρίς λά
δωμα δεν γίνεται τίποτα»), Ο 
πρωθυπουργός τους προέτρεψε 
να καταγγέλλουν ό,τι πέφτει 
στην αντίληψή τους σε τοπικό ε
πίπεδο και πριίσθεσε ότι η κυ
βέρνηση εξετάζει τη λήψη και 
γενικότερων μέτρων, νομοθετι
κών και άλλων. ,

Ο Λλ. Χρυσανθακόπουλος 
είπε ότι η κυβέρνηση κινδυνεύ
ει να αποκοπεί από λαϊκά 
στρώματα και γι’ αυτό πρέπει 
να προσαρμόσει την πολιτική 
της. Ζήτησε, επίσης, να γίνει 
συνεννόηση σε υψηλό κομματι
κό επίπεδο, ώστε να μην παρα
τηρηθούν φαινόμενα συγκρού
σεων εν όψει των εσωκομματι
κών εκλσγιϋν. Ο Π. Φασούλας 
είπε ότι οι βουλευτές πρέπει να 
έχουν αποφασιιπικό λόγο στην 
επεξεργασία των νομοσχεδίων 
και άφησε αιχμές για ορισμένα 
φιλοβασιλικά στελέχη του 
«Αθήνα 2004», συνεργάτες της 
κυρίας Αγγελοποϋλϋου. Ο Δ. 
Λλαμπάνος είπε ότι αποτελεί 
μεγάλο πρόβλημα η κατάστα
ση του Χρηματιστηρίου. Ο κ. 
Σημίτης απάντησε ότι παρό
μοια φαινόμενα παρατηρήθη
καν και όταν η Ιταλία και η 
Πορτογαλία εντάχθηκειν στην 
ΟΝΕ και εξέφρασε αισιοδοξία 
ότι το Χρηματιστήριο μεσο
πρόθεσμα θα ανακάμψει. Ο θ. 
Ασκητής πρότεινε να καθιερω
θεί μάθημα προληπτικής ιατρι
κής στα σχολεία. Ο Δ. Κρεμα- 
στινός τόνισε την ανάγκη να 
προχωρήσει η αναδιάρθρωση 
του ΕΣΥ.

Αρκετοί βουλευτές καταφέρ
θηκαν εναντίον του θ. Πάγκα
λου για τις επιθέσεις που εξα-


